
میراث فرهنگی فارس اعلام کرد؛
مجوز کنسرت سالارعقیلی در تخت جمشید صادر نشده است

روابط عمومی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان فارس اعلام کرد: به هیچ 
وجه مجوزی برای برگزاری کنسرت ترانه های استاد سالار عقیلی در تخت جمشید طی بازه زمانی 
افزود:  همچنین خاطر نشان می کند  این روابط عمومی  ماه 96 صادر نشده است.  تا 16 شهریور   13
میراث  کل  اداره  عمومی  روابط  داشت.  نخواهد  وجود  نیز  شده  یاد  کنسرت  مجوز  صدور  امکان 
از سوی  استان فارس همچنین اعلام کرد:  تاکنون مراجعه ای  فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
گروه تراک سواران مبنی بر درخواست مجوز بازدید از اماکن )تخت جمشید، تنگ چوگان و شهر 

گمشده ساسانی( برای شرکت کنندگان در فستیوال خودروهای آفرود صورت نگرفته است.

9

پنجشنبه

1396

شهریور

تاریخ

2

سال
بیستوسوم

2043
 

  

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

   

 
 

    

 

 
  

 
 

 

   
 

 

    
 

 
  

 
 

  
  

 

 

 

 5873 - 8002

0101455837001071 - 32344771
071 - 32344772

071 - 42229246

ISSN : 5873 - 8002

شماره

صفحه

روزنامه

تحلیل خبر
گروه تحلیل خبر روزنامه طلوع

از  هر  دری  کلامییادداشت روز
اقدامی  نمونه  کارمندان  از  تقدیر 
شایسته در راستای حفظ و حراست 
که  است  ارباب رجوع  حقوق  از 
را  خود  مثبت  تأثیرات  بی تردید 
دولتی  دستگاه های  برمجموعه 
خواهد گذاشت. اما ای کاش برای 
بیش   نارضایتی های  شاهد  این که 
روزی  نباشیم،  ادارات  در  این  از 
نیز تعیین می شد تا افرادی که در 
مردم  امور  به  گره زدن ها  تشدید 
هم  روز  این  در  داشته اند،  نقش 
برای  مجازات هایی  هم  و  معرفی 

آنان درنظر گرفته می شد.
به  هنوز  کارمندان  از  برخی 
این که  و  ارباب رجوع  مفهوم 
مسلمی  از حقوق  مراجعه کنندگان 
و  نبرده  پی  هستند،  برخوردار 
و  میز  یک  اشغال  که  می انگارند 
گرفتن حقوق ماهانه و .... ارثیه ای 
گرفته  تعلق  آنان  به  که  است 
مسائل  پیگیری  جز  وظیفه ای  و 

شخصی خود ندارند!
نه گفتن های بدون پشتوانه قانونی 
سبب  ارباب رجوع  به  منطقی  و 
بسیاری  شدن  مأیوس  و  دلسردی 

سرمایه گذاران،  کارآفرینان،  از 
نخبگان و ... شده که تبعات بسیار 
کشور  و  جامعه  دامن گیر  آن 
حقوق  برخی  گویی  است.  شده 
مردم  به  طوطی وار  تا  می گیرند 
»نمی شود«، »ممکن نیست« و ... 
بگویند و صبح را به ظهر برسانند 

و به خانه بروند.
شوربختانه سال هاست که این گونه 
به  ناشایست  رفتارهای  با  افراد 
کارمندی  شریف  شغل  حرمت 
خدشه وارد کرده اند و برای تثبیت 
الکترونیکی  مقابل  در  نیز  خود 
شدن امور هم آشکار و هم پنهان 
شدن  برداشته  چراکه  ایستاده اند 
نیاز  شدن  برطرف  و  واسطه ها 
پایان  را  ادارات  به  ارباب رجوع 
در  و  دانسته  خود  کاری  حیات 

برابر آن مقاومت می کنند.
اهمیت  حائز  نیز  نکته  این  بیان 
دست  گذاشتن  باز  که  است 
و  نظارت  برای  پاک  رسانه های 
می تواند  رفتارها،  این گونه  نقد 
سودجو  افراد  رشد  مانع  مهم ترین 

و ...  شود.

تأسیس  هم اندیشی  جلسه  نخستین 
خانه تئاتر شیراز با حضور اعضای 

هیئت مؤسس برگزار شد. 
این  در  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
فرهنگ  اداره کل  در  که  جلسه 
حضور  با  فارس  اسلامی  ارشاد  و 
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
معاونین و جمعی از اعضای هیئت 
برگزار  شیراز  تئاتر  خانه  مؤسس 
به  اشاره  با  مریدی  بهزاد  شد، 
ساختار کاملًا صنفی و مستقل خانه 
تئاتر از اداره کل فرهنگ و ارشاد 
کرد  یاد  حامی  عنوان  به  اسلامی 
در  برنامه ریزی ها  همه  افزود:  و 
تنظیم  عضو گیری،  نحوه  خصوص 
 ... و  انتخابات  برگزاری  آیین نامه، 
بر عهده هیئت مؤسس و در نهایت 
اختیار  در  عمومی  مجمع  از  پس 
هیئت مدیره خواهد بود و مجموعه 
در  حامی  عنوان  به  تنها  اداره کل 
قرار  دوستان  این  فعالیت  کنار 

می گیرد.
وی در ادامه گفت: خانه تئاتر تنها 
می تواند  که  است  قدرتمندی  نهاد 
پیگیری  را  هنرمندان  اصلی  حقوق 

و احقاق حق کند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد فارس از 
مطالبات،  خواست  هنرمندان  تمام 
عملکرد  به  نسبت  خود  گلایه های 
شفاف  را  مدیریت  و  اداره کل 
از  بتوان  بهتر  هرچه  تا  کنند  بیان 

مشکلات و موانع جلوگیری کرد.
از  سپاسدار  احمد  ادامه  در 
بیان  با  نمایش  هنر  پیشکسوتان 
از  جمعی  قبل  سال  چند  از  اینکه 
جمع  هم  کنار  در  تئاتر  هنرمندان 
مختلف  نامه نگاری های  طی  شدند، 
فضای  به  توجه  با  تئاتر  خانه  با 
بومی شیراز طی بیش از ۱۸ جلسه 
بلندمدت آیین نامه داخلی را تنظیم 
دوره  آن  شرایط  به  بنا  که  کردند 
دارم  آن  امید  و  ماند  معوق  مدتی 
با حضور همه آن هنرمندان بتوانیم 
خانه تئاتری مستقل و با قدرت را 

پایه ریزی نماییم. 
پیشکسوت  دیگر  هودی  رحیم 
از  خاطراتی  ذکر  با  نیز  تئاتر 
مختلف  مدیران  مدیریت  دوران 
مدیران  و  هنرمندان  میان  روابط  و 
به  توجه  پاس  به  مریدی  بهزاد  از 
در  مواردی  و  کرد  قدردانی  تئاتر 
مطرح  را  تئاتر  مشکلات  خصوص 

کرد. 
پیشکسوت  دیگر  رزاقی  علی نقی 
نیز  جلسه  در  حاضر  هنرمند  و 
اجراهای  از  حمایت  خواستار 
در  شهرستان ها  هنرمندان  عمومی 
سایر شهرها و مراکز استان ها شد و 
از خانه تئاتر به عنوان یک تعاونی 
قدرتمند و هدفمند برای فعالیت های 

رو به رشد آینده نام برد.
برخی  کوتاه  صحبت های  از  پس 
جلسه،  در  حاضر  اعضا  از  دیگر 
مریدی در بخش پایانی با اشاره به 
به  اعتماد  و  جوانان  پرورش  روند 
که  کرد  امیدواری  اظهار  جوانان  
به  آرام  آرام  قبلی  نسلی  تجربیات 

نسل بعدی منتقل شود.
وی افزود: در اداره کل جوانگرایی 
و اعتماد به جوانان را آغاز کردیم 
که  است  مباهات  مایه  امروز  و 
بخش عمده معاونین و مدیران اداره 
همگی از نیروهای داخلی و جوان 

هستند. 
در پایان جلسه، زمان و مکان جلسه 
مقرر گردید؛  مؤسس  هیئت  بعدی 
ابتدای  در  که  حالی ست  در  این 
جلسه با حضور هنرمندان از مهرداد 
جمشید نژاد کارمند نمونه اداره کل 

تجلیل شد.
تأسیس  اندیشی  هم  جلسه  نخستین 
خانه تئاتر شیراز با حضور هنرمندان 
از جمله رحیم هودی،  تئاتر فارس 
روزی طلب،  کاظم  سپاسدار،  احمد 
شجاعی،  نادعلی  رزاقی،  علی نقی 
نوید  ثابت،  علی  قهرمانی،  حسین 
خانه  عضو  عابدی  سارا  و  جعفری 

تئاتر تهران برگزار شد.

داروسازان  انجمن  رئیس  نایب 
داروهای  مصرف  گفت: 
فرامدرن  جهان  در  ضدافسردگی 
امروز شایع شده و بر همین اساس 
مصرف  و  تهیه  هنگام  باید  مردم 
آن ها ضمن مطالعه بروشور همراه 
دارو، نکاتی را مد نظر داشته باشند؛ 
نکاتی که توجه به آنها می تواند در 
تسریع فرایند درمان اثرگذار باشد.

داروساز   - فاطمی  علی  دکتر سید 
در  داروشناسی  متخصص  و 
گفت وگو با ایسنا، درباره داروهای 
هنگام  اظهارکرد:  افسردگی  ضد 
نظیر  قرص هایی  مصرف  و  تهیه 

سیتالوپرام، سرترالین، نورتریپتیلین 
عنوان  تحت  که  فلوکستین  و 
شناخته  افسردگی  ضد  داروهای 
این  نکته  مهم ترین  می شوند، 
از  آنها  خرید  از  مردم  که  است 
وب سایت ها و کانال های تلگرامی 
معتبر  مرجع  تنها  کنند.  خودداری 

برای تهیه دارو، داروخانه است.
اینکه  دیگر  نکته  افزود:  فاطمی 
هیچگاه این داروها را بدون نسخه 
نکنید.  مطالبه  داروخانه  از  پزشک 
مصرف این داروها حتماً باید تحت 
نظر پزشک و با تشخیص و تجویز 

وی صورت گیرد.

فرماندار شیراز گفت: مهمترین دغدغه مسئولان 
مردم رضایت مندی  و  خدمت  مدیران   و 

است. 
به گزارش خبرنگار مهر، حیدر عالیشوندی در 
مراسم تجلیل از کارمندان نمونه شهرستان شیراز 
امن ترین  از  یکی  امروز  اسلامی  ایران  گفت: 
کشورها در منطقه و جهان است که این امنیت 
مدیون خون شهدای دوران دفاع مقدس و شهدای 

مدافع حرم و رزمندگان مدافع حرم است.
دغدغه  افراد  همه  داریم  اعتقاد  داد:  ادامه  وی 
است  نیز خاص  شرایط کشور  و  دارند  خدمت 
مردم  رضایت مندی  ارتقای  راستا  این  در  که 

اولویت  است.
دارند  وظیفه  همه  کرد:  تأکید  شیراز  فرماندار 
مختلف  لایه های  در  را  امید  کنونی،  شرایط  در 
و  کارکنان  میان  این  در  و  کرده  ایجاد  جامعه 
مسئولان دستگاه های دولتی باید با گشاده رویی 

با مراجعه کنندگان روبه رو شوند.
عالیشوندی با اشاره به اینکه در استان فارس نیز 
شاهد موفقیت های مختلفی هستیم ادامه داد: در 
مجموعه  هم  و  استانداری  هم  نیز  فارس  استان 
همه  و تلاش  همبستگی  با  اجرایی  دستگاه های 
مسئولان و وحدتی که بین همه مسئولان وجود 

دارد، امیدواری ها بیشتر شده است.

استان  مسکن  بنیاد  شهری  مسکن  معاون 
افتتاح  دولت  هفته  با  همزمان  گفت:   فارس 
در  مهر  مسکن  واحد   733 از  بهره برداری  و 
احداث  برای  که  می گیرد  صورت  استان  این 
 800 و  میلیارد   459 مسکونی  واحد های  این 
میلیون ریال تسهیلات و آورده متقاضیان هزینه 

شده است.
رسول پروری در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
در  شهری  مسکن  واحد های  احداث  کرد:  بیان 
قالب مسکن مهر دراستان فارس و در شهرهای 
و  پایانی  مراحل  به  جمعیت  نفر  هزار   25 زیر 
نهایی نزدیک شده است. اوگفت: این واحد های 
پاسارگاد ،  اقلید ،  داراب ،  شهرهای  در  مسکونی 
خرم  ارسنجان ،  خرامه ،  لامرد ،  کارزین ،  و  قیر 

کازرون ،  خنج ،  جهرم ،  لارستان ،  سپیدان ،  بید، 
مرودشت و نی ریز احداث شده است.

فارس  استان  بنیاد مسکن  معاون مسکن شهری 
ادامه داد: برای احداث این واحدهای مسکن مهر 
تسهیلات  ریال  میلیون   600 و  میلیارد   166 از 

بانکی و 293 میلیارد و 200 میلیون ریال آورده 
متقاضیان استفاده شده است.

شامل  مسکونی  واحد های  این  داد :  ادامه  وی 
انفرادی ،  متقاضیان  زمین ،  دارای  متقاضیان 
مهر  مسکن  پروژه های  در  پراکنده  واحدهای 
و واحدهای مشمول ساخت گروهی پروژه های 
بوده  شهرستان ها  در  زمین  دارای  مهر  مسکن 

است.
فارس  استان  بنیاد مسکن  معاون مسکن شهری 
همچنین با تشریح عملکرد بنیاد در حوزه مسکن 
شهری گفت : در سال گذشته یک هزار و 261 
استان ساخته  بنیاد مسکن  مسکن شهری توسط 
شده و امسال نیز ساخت یک هزار و 524 واحد 

مسکن شهری در برنامه قرار دارد.

از  تهران  شهر  شورای  عضو 
دولت  ارشد  مسئولان  پیگیری 
در  تهران  شهردار  حضور  برای 

جلسات هیئت دولت خبر داد.
گفت وگو  در  مسجدجامعی  احمد 
با ایسنا، با بیان اینکه در سال هایی 
می گذرد  بلدیه  تشکیل  از  که 
جمهوری  ریاست  زمان  در  تنها 
زمان  در  و  رفسنجانی  هاشمی 
شهردار  اصلاحات،  دولت  رئیس 
تهران در دولت حضور می یافت، 
گفت: بعد از آن ادبیات شهرداری 
و دولت از حالت تعامل به تقابل 
و  )دولت  طرفین  از  و  رسید 
شهرداری( اشتیاقی وجود نداشت؛ 
از  متفاوت تر  نجفی  ادبیات  اما 
است  گذشته  شهرداران  ادبیات 
فیمابین  خوبی  ارتباط  می تواند  و 
شکل تهران  شهرداری  و   دولت 

 بگیرد.

نجفی  اینکه  بیان  با  مسجدجامعی 
هیئت  جلسات  در  حضور  برای 
دارد،  احتیاج  مصوبه  به  دولت 
که  حالی ست  در  این  گفت: 
نیز  دولت  ارشد  مسئولان  برخی 
مقدمات  کردن  فراهم  حال  در 
حضور نجفی در دولت هستند که 
مهم  این  امیدواریم هر چه زودتر 
محقق شود؛ چرا که ارتباط خوب 
مردم  نفع  به  شهرداری  و  دولت 

پایتخت است.

کرده  اعلام  بین المللی  نهاد  یک 
است که ۹۱ درصد از کودکان در 
افغانستان در معرض انواع خشونت 
فیزیکی و روانی توسط خانواده و 

اجتماع قرار دارند.
تازه  ارزیابی  ایسنا،  گزارش  به 
نجات کودکان  بین المللی  سازمان 
نشان   )Save the Children(
از  درصد   ۵۰ حدود  که  می دهد 
کودکان خشونت های روانی را در 
خانه تجربه می کنند که شامل داد 
دادن،  دشنام  آنها،  بر سر  کشیدن 
دانستن،  والدین  بدبختی  مقصر 
تهدید  جمع،  میان  در  آنها  تحقیر 
به رها کردن و بیرون کردن آنان 

از خانه  است.
برای تدوین این گزارش با بیشتر 
ولایت  پنج  در  کودک   ۱۰۰۰ از 
و  سرپل  بلخ،  ننگرهار،  کابل، 

جوزجان مصاحبه شده است.
مشاور  خیل،  امر  صفی الله 
کودکان  از  حمایت  نهاد 
این  یافته های  تکان دهنده ترین 
خشونت های  بخش  را  گزارش 
جنسی بر کودکان خواند که بیشتر 
این نوع قربانیان نیز کودکان فقیر 

جامعه هستند.
به گزارش بی بی سی، این کودکان 
فیزیکی  خشونت  که  گفته اند 
اغلب توسط پدر و مادر، بستگان 
مدرسه،  مدیر  معلم،  نزدیک، 
نظافت  مسئولان  کلاس،  نماینده 
انجام  افراد دیگر جامعه  مدرسه و 
مورد  را  کودکان  این  و  می شود 
ضرب و شتم قرار داده، خفه کرده 

و حتی سوزانده اند.
کودکان شرکت کننده در ارزیابی 
و  پدر  توجه  عدم  از  که  گفته اند 
مادر، نداشتن غذای کافی، نداشتن 
نداشتن  و  بیماری  مناسب،  لباس 
دارو رنج می برند. این روند باعث 
آنها  به  پوچی  احساس  که  شده 

دست دهد.
مصاحبه  این  شرکت کنندگان 
و  پدر  آینده  در  اگر  گفته اند که 
که  رفتاری  هیچگاه  شدند  مادر 
دیگر  کودکان  با  شده  آنان  با 

نخواهند کرد.
که  می دهد  نشان  ارزیابی  این 
کودکان شهری نسبت به کودکان 
خشونت  معرض  در  روستایی 

کمتری هستند.

فرماندار شیراز:

رضایت مندی مردم اولویت اول مدیران شهرستان شیراز است

همزمان با هفته دولت صورت گرفت؛

بهره برداری از 733 واحد مسکن مهر در فارس

هشدار انجمن داروسازان درباره مصرف 
داروهای »ضد افسردگی«

تحلیل این خبر را در ستون  سمت راست بخوانید 

مقدمات حضور نجفی در هیئت دولت
 فراهم می شود

سازمان نجات کودکان:
۹۱ درصد کودکان افغان خشونت را تجربه 

کرده اند

 تأسیس خانه تئاتر شیراز در دستور کار 
قرار گرفت

مدیریت  گفت:  شیراز  شهرداری  سرپرست 
سطحی  به  رسیدن  برای  باید  شوراها  و  شهری 
مطلوب از ارائه خدمات و رضایت مندی مردم به 
مدیریت  لایحه  تصویب  و  تعیین تکلیف  سمت 

یکپارچه شهری و درآمدهای پایدار بروند.
سرویس خبری/ خدیجه غضنفری:  محمد حسن 
اینکه  به  اشاره  با  خبرنگاران  جمع  در  اسدی 
به  شهرداری  خدمات  کیفی  ارتقای  بسترهای 
به  توجه  با  است، گفت:  فراهم شده  شهروندان 
پنجم و دولت دوازدهم  فعالیت شوراهای  آغاز 
مردم انتظار دارند که شاهد تحولات بهتری در 
امور  تسهیل  و  رضایت مندی  ارتقای  راستای 

باشند.
شهرداری  در  اقدامات  مهمترین  از  یکی  وی   
شیراز را بحث شهرداری الکترونیک عنوان کرد 
و افزود: در این راستا زیرساخت ها آماده شده و 

دفاتر ماده ۳۳ کار خود را آغاز کرده اند. 
شهرداری  بسترهای  امروز  داشت:  اظهار  وی 
که  روش هایی  از  یکی  عنوان  به  الکترونیک 
برنامه ریزی و  ارتقای رضایت مندی مردم  برای 

اجرایی شده،  آماده است.
اینکه  به  اشاره  با  شیراز  شهرداری  سرپرست 
مناطق شهرداری شیراز  تمام  ماده 33 در  دفاتر 
شروع به کار کرده است، افزود: امیدواریم مردم 
بدون  و  دور  راه  از  را  خود  خدمات  آینده  در 
جمله  از  که  دهند  انجام  شهرداری  به  مراجعه 

اهداف شهرداری الکترونیک است.
اسدی به عدم وجود درآمد پایدار در شهرداری ها 
از ۸۰ درصد درآمد  بیش  اشاره کرد و گفت: 
بروز  باعث  که  است  ناپایدار  شهرداری ها 

مشکلات و نگران کننده شده است. 
و  شهری  مدیریت  کرد:  خاطرنشان  وی 
از  مطلوب  به سطحی  رسیدن  برای  باید  شوراها 
سمت  به  مردم  رضایت مندی  و  خدمات  ارائه 
تعیین تکلیف و تصویب لایحه مدیریت یکپارچه 

شهری و درآمدهای پایدار بروند. 
اشاره  شهری  واحد  یکپارچه  مدیریت  به  وی 
برای  راهکار  مهم ترین  این  افزود:  و  کرد 
ارتقای خدمات شهرداری ها است که از گذشته 
 تاکنون دولت ها نتوانسته اند این فرصت را ایجاد 

کنند. 
واسطه  به  دلیل  همین  به  داد:  ادامه  اسدی 
شاهد  مختلف  اجرایی  دستگاه های  موازی کاری 
هدر رفتن بسیاری از منابع مالی و انسانی هستیم.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه در پنج ماهه نخسـت 
سـال جـاری نسـبت بـه مـدت مشـابه سـال 
متـراژ  گذشـته شـاهد کاهـش 40 درصـدی 
ایـن  در  سـاختمانی  هـای  پروانـه  تعـداد  و 
شـهر بودیـم ، افـزود: هیـچ کسـی پیش بینـی 
نمی کـرد چنیـن رکود بحرانـی در ایـن زمینه 

در کل کشـور داشـته باشـیم. 
جاری  سال  در  می کنیم  تلاش  افزود:  اسدی 

بودجه بیش از 3 هزار میلیاردی شهرداری  شیراز 
محقق شود. 

رقبت  میزان  در  تغییر  یک  است  امید 
آید  به وجود  ها  بانک  در  افراد  سرمایه گذاری 
که  بروند  ساز  و  ساخت  و  تولید  به سمت  که 
موجب ایجاد شغل و رونق گرفتن بازار مسکن 
شود که با این کار تحولی در درآمد شهرداری ها 

نیز به وجود بیاید. 
وی بـه مصوبـه اخیـر شـورای اسـلامی شـهر 
شـیراز مبنـی بـر بررسـی تمـام مناقصـات و 
مزایده هـای برگـزار شـده شـهرداری شـیراز 
از 29 اردیبهشـت سـال جـاری اشـاره کـرد و 
گفـت: ایـن حق شـورا اسـت کـه در جریان 
امـور قرار بگیـرد و تمام مناقصـات و مزاید ه ها 
شـهرداری  بودجـه  لایـه  مصوبـات  طبـق 
آیین   نامه هـای مالـی آن انجـام شـده و چیـزی 
خـارج از بودجـه صـورت نگرفتـه اسـت و از 
سـوی دیگـر افـرادی از داخل کمیسـیون ها و 
خـارج از شـهرداری بـر روند اجـرای برنامه ها 
نظـارت داشـتند، بنابراین ما هیـچ دغدغه ای از 
ایـن نظـر نداریـم و تمـام اطلاعـات و آمار را 

بـه شـورای فعلـی ارائـه داده ایم. 
 وی در پایان افزود: بخشی از اقدامات انجام شده 
شیراز  موفقیت های صورت گرفته شهرداری  و 
مطلوب  انعکاس  و  رسانه ها  پشتیبانی  واسطه  به 

فعالیت های شهرداری بوده است.

شرکت  مدیرعامل 
از  استهبان  سیمان 
این  محصول  تغییر 
سیمان  از  کارخانه 
سیمان  به  خاکستری 
جاری  ماه  از  سفید 

خبر داد.
سرویس خبری/ مریم 
مهرزاد  افشارپور:  لاله  عکس/   - خفری  زارع 
بازار  مورد  در  خبرنگاران  جمع  در  پورکریم 
تولید  کارخانجات  زیاد  تراکم  گفت:  سیمان 
میزان  بودن  بالا  کشور،  و  فارس  در  سیمان 
عرضه سیمان خاکستری نسبت به تقاضا، متلاطم 
در چند  سیمان خاکستری  بازار صادرات  بودن 
سال اخیر به دلیل وجود داعش در منطقه و پیدا 
شدن رقبایی چون عربستان و ترکیه باعث شده 
برای  چندانی  سود  خاکستری  سیمان  که  است 

تولیدکنندگان نداشته باشد.
پرسنلی  هزینه  دیگر  سوی  از  افزود:  وی 
مخصوصاً برای کارخانجات قدیمی تر بسیار مهم 
است و نقش مهمی در بهای تمام شده کالا دارد 
صرف  ما  هزینه  درصد   40 حاضر  حال  در  و 
موجود  شرایط  با  بنابراین  می شود،  کار  این 
خود  ظرفیت  درصد   70 با  باید  یا  کارخانجات 

کار  کنند یا زیان ده شوند و یا شرکت هایی مانند 
سیمان استهبان که از سال 77 کارخود را با تولید 
سیمان خاکستری شروع کرده است تعطیل شود 

و یا تولیدش را تغییر دهد.
داد:  ادامه  استهبان  سیمان  شرکت  مدیرعامل 
تولید  برای  جاری  سال  خردادماه  از  بررسی ها 
محصول جدید ما را به سیمان سفید که هم اکنون 
بازارهای بکری در  و  مشتری خوبی در کشور 
کشورهای خلیج فارس و جنوب شرقی آسیا و 
از چهارم شهریور  و  رساند  دارد،  اروپایی  حتی 
ماه جاری تولید این محصول در این شرکت را 

آغاز کرد.
پورکریم افزود: هدف ما به دست آوردن سهمی 
برنامه ای که  و طی  است  بازار خارجی  این  در 
داریم می خواهیم بین 80 تا 90 درصد محصولات 
بازار  به  کمتر  و  کنیم  صادر  را  خود  تولیدی 
آن  بر  غیرمنطقی  رقابت های  برخی  که  داخلی 

حاکم است، بپردازیم.
این  تولید  تغییر  زمان  استهبان  سیمان  مدیر 
کارخانه از سیمان خاکستری به سیمان سفید را 
طی سه هفته عنوان کرد و گفت: این تغییر در 
با  که  می شود  محسوب  رکورد  یک  زمان  این 
هزینه 20 میلیارد تومان و با استفاده از کارکنان 
داده  رخ  مشاور  یک  به کمک  کارخانه  همین 

است.
این  راهکار  درباره  استهبان  سیمان  مدیرعامل 
شاخه  نیز گفت:  بازار  در  رقابت  برای  شرکت 
مهم ارزیابی سیمان سفید، درجه سفیدی آن است 
هدف  تولید  اول،  گام  در  ما  دلیل  همین  به  و 
خود را روی  این موضوع قرار دادیم و توانستیم 
محصولی به دست آوریم که دو درجه روشن تر 
در  سیمان  نوع  این  سفیدی  هم اکنون  و  باشد 
کشور 92 درصد است و علاوه بر آن یک سری 
نوآوری در این حوزه داشته ایم که در حال ثبت 

آن در کشور هستیم.

سرپرست شهرداری شیراز:

شوراها به سمت تعیین تکلیف لایحه درآمدهای پایدار شهرداری ها بروند

در ماه جاری صورت گرفت؛

آغاز تولید سیمان سفید در شرکت سیمان استهبان

فرماندار شیراز:
رضایتمندی مردم اولویت اول مدیران 

شهرستان شیراز است

بـبیــنیـد


